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Abstract (en)
The cylinder (1), has a core (3) moved in a housing (2), and a locking mechanism (9) including a locking bolt (12) for blocking or decontrolling
motion of the core. An electrical driving device moves or decontrols the motion of the core between a blocking position of the core opposite to the
housing and another decontrolling position of the motion of the core. A blocking element (13) is retained in the decontrolling position of the motion of
the core opposite to the housing and moved in the blocking position during introduction of vibration in the motion of the core.

Abstract (de)
Ein Schließzylinder (1) mit einem in einem Gehäuse (2) beweglichen Kern (3) und einem elektronischen Sperrmechanismus (9) hat ein
Blockierelement (13), welches bei der Einleitung von Vibrationen in eine die Bewegung des Kerns (3) blockierende Stellung gelangt. Im
Grundzustand ist das Blockierelement (13) kraftschlüssig in einer die Bewegung des Kerns (3) freigebenden Stellung gehalten. Hierdurch wird die
denkbare Möglichkeit einer Manipulation des Schließzylinders (1) durch Einleitung von Vibrationen verhindert.
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